

Egypt Mineral Ores [E.M.O.] ALEXANDRIA,EGYPT <u>WWW.emomineral.com</u>



Egypt Mineral Ores [E.M.O.] is a mineral ores exporter company Newly established based on previous experience in the field, which specified in exporting good quality of high purity mineral ores such as [Limestone—Calcium Carbonate, Kaolin, Talc, Sodium Feldspar, Potash Feldspar, Iron Oxide, Quartz, and some products derived from mineral ores, such as <u>Sliica Fume</u>, As well as some rare mineral ores on a global level, such as Fluorite ore] to many countries around the world. We also deal within the country in supplying our mineral ores with many factories that require them as primary raw materials in their processing and production requirements.



com

Primary Business Address 46, Moharam Bek St. - Moharam Bek - Alexandria Governorate

ElMaram Tower 1st, Floor - Office # 12 Postal Code / ZIP Code #21511

Mobile: +2015-5744-1470 Telephone: +203-497-2978 E-mail: info@emomineral.com

Mobile

Fax: +203-497-2978

رم بك — الإسكندرية — برج المرام — الدور الأول – مكتب ر ت.أ / 034972978

مستلزمات إنتاجها

Egypt Mineral Ores [E.M.O.] ALEXANDRIA, EGYPT www.emomineral.com



التأسيس إعتمادا على خبرات سابقة بالمجال ، وهي متخصصة في تصدير نوعية جيدة من الخامات المعدنية عالية النقاء مثل [الحجر الجيري ـــكربونات الكالسيوم ، الكاولين ، التلك ، الفلسبار الصوديومي ، الفلسبار البوتاسيومي ، أكسيد الحديد ، الكوارتز ،، و بعض المنتجات المشتقة من الخامات المعدنية كالسيليكا فيوم و كذلك بعض الخامات المعدنية النادرة على مستوى عالمى كخام الفلوريت] للعديد من الدول حول العالم ، كما نتعامل داخل البلاد فى توريد خاماتنا المعدنية مع العديد من المصانع التي تتطلبها كمواد خام أولية فى معالجتها و

01557441470 /



FELDSPARE

Egypt Mineral Ores offers a wide range of Feldspar which is used in glass and ceramic industries which are the major consumers of potassium Feldspar on an average of 90-95% of the total consumption. Pink Potassium Feldspar is used in Ceramic application like floor & wall tiles, sanitary wears & Insulators





Egypt Mineral Ores offers a wide range of Calcium Carbonate of different particle size assuring that our different customers will get suitable quality material with cost efficiency. We have the purest and brightest source of Calcium Carbonate and exploit with high standard of sustainability. Raw materials are chosen carefully and production process is conducted in ISO standard factories to ensure the most consistent quality for end users.

Mobile

تقدم شركة إيجيبت منيرال أورس مجموعة واسعة من كربونات الكالسيوم بأحجام جزيئات مختلفة مما يضمن حصول عملائنا المختلفين على مواد ذات جودة مناسبة مع كفاءة التكلفة. لدينا أنقى وألمع مصدر لكربونات الكالسيوم ونستغلها بمستوى عالٍ من الإستدامة. يتم اختيار المواد الخام بعناية ويتم إجراء عملية الإنتاج القياسية لضمان الجودة الأكثر إتساقًا للمستخدمين النهائيين.



Silica Sand

Glassy Sand

Mobile

Is widely used as a proppant by companies involved in oil and natural gas recovery in conventional and unconventional resource plays. The resource is also used in industrial processing to make everyday items such as glass, construction materials, personal care products, electronics, and even renewable materials.



com

Egypt Mineral Ores [E.M.O.] ALEXANDRIA,EGYPT www.emomineral.com

رمل السيليكا

رمل زجاجى

يستخدم على نطاق واسع كمادة دعم من قبل الشركات المشاركة في إستعادة النفط والغاز الطبيعى فى عمليات تشغيل الموارد التقليدية وغير التقليدية. و يستخدم أيضًا في المعالجة الصناعية لصنع العناصر اليومية مثل الزجاج ومواد البناء ومنتجات العناية الشخصية والإلكترونيات وحتى المواد المتجددة.



TALC

Egypt Mineral Ores offers a wide range of Talc which is used in many cosmetics, children's makeup as it is known for being the softest mineral on earth.

Also used in food processing, and to make some supplements,





Egypt Mineral Ores offers a wide range of Quartz of different particle size assuring that our different customers will get suitable quality material with cost efficiency. We have the purest and brightest source of Quartz [Cristal & Milky] and exploit with high standard of sustainability. Raw materials are chosen carefully and production process is conducted in ISO standard factories to ensure the most consistent quality for end users.

Mobile

تقدم شركة إيجيبت منيرال أورس مجموعة واسعة من الكوارتز بأحجام جزيئات مختلفة مما يضمن حصول عملائنا المختلفين على مواد ذات جودة مناسبة مع كفاءة التكلفة. لدينا أنقى وألمع مصدر للكوارتز [الكريستالى — الميلكى] ونستغلها بمستوى عال من الاستدامة. يتم إختيار المواد الخام بعناية ويتم إجراء عملية الإنتاج القياسية للمياني الميلكى] ونستغلها بمستوى عال من الاستدامة. يتم إختيار المواد الخام بعناية ويتم إجراء عملية الإنتاج ال



Iron Oxide

Black—Red Iron Oxide

Is widely used as a proppant by companies involved in Iron/Steel Feedstock. The resource is also used in industrial processing to make everyday items such as Pigment, Polishing, Photocatalysis, Magnetic Tape Manufacturing,etc.

Mobile



com

أكسيد الحديد أكسيد الحديد الأسود_الأحمر يستخدم على نطاق واسع كمادة دعم من قبل الشركات العاملة في المواد الأولية للحديد / الصلب. و يستخدم أيضًا في المعالجة الصناعية لصنع العناصر اليومية مثل الأصباغ والتلميع والتحفيز الضوئى وتصنيع الشريط المغناطيسي ... إلخ.



KAOLIN

Egypt Mineral Ores offers a wide range of Kaolin which is used in many Products as coated paper. Also used in ceramics, porcelain, used as a light-diffusing material, cosmetics as masks or soap, paints, organic farming, some medicines used to induce blood clotting in diagnostic procedures,....etc.



Egypt Mineral Ores offers the Silica Fume product in different colors white — gray, which ensures that our customers, regardless of their industrial activities, obtain materials of distinguished quality with cost efficiency. As Silica Fume is used in various industrial activities, including the manufacture of ready-mixed concrete, the manufacture of paints, and others. We have the purest and finest raw materials and exploit them with a high level of sustainability. Raw materials are carefully selected and standardized production process is performed to ensure the most consistent quality for end users.

Mobile



Barite (

Barite

Mobile

It is widely used as a support material by companies operating and manufacturing many industries such as rubber, plastic, paint, textile, paper, glass, television and computer screens, sound-reducing materials in cars, as well as in industries that rely on magnetic separation of iron oxides. ...etc.



com

Egypt Mineral Ores [E.M.O.] ALEXANDRIA,EGYPT www.emomineral.com

الباريت

الباريت

يستخدم على نطاق واسع كمادة دعم من قبل الشركات العاملة والمصنعة للعديد من الصناعات مثل صناعات المطاط، البلاستيك، الطلاء، لمنسوجات، الورق، الزجاج، شاشات التلفزة و الحواسيب، المواد الخافضة للصوت في السيارات، و كذلك في الصناعات المعتمدة على الفصل المغناطيسي لأكاسيد الحديد، ... إلخ.



FLUORITE

Egypt Mineral Ores offers a distinguished group of Fluorite ore, which is considered one of the rare mineral ores on a global level similar to rare earth elements, and which is used in many industries, mainly in the steel industry, aluminum smelting, chemical industries, glass production and... Enamel, building materials industries, colored fluorite is also used as a material for arts and sculpture,...etc.

Mobile



تقدم إيجيبت منيرال أورس مجموعة متميزة من خام الفلوريت و الذى يعتبر من الخامات المعدنية النادرة على مستوى عالمى يشبه العناصر الأرضية النادرة، و الذي يستخدم في العديد من الصناعات و بشكل رئيسى في صناعة الصلب، و صهر الألومنيوم، و الصناعات الكيميائية، و إنتاج الزجاج و المينا، وصناعات مواد البناء، كما يستخدم الفلوريت الملون كمادة للفنون والنحت، ... إلخ.

Egypt Mineral Ores [E.M.O.] ALEXANDRIA,EGYPT www.emomineral.com

الفلوريت

Egypt Mineral Ores offers a wide range of Bentonite, the most famous of which is Sodium Montmorillonite — Sodium Bentonite is a versatile and widely used natural adhesive with many applications in various industrial fields. Its unique properties make it a valuable subject in areas such as fourth generation, cosmetics and medicine. The raw materials are carefully selected and the standard production process is carried out to ensure the most consistent quality for the end users.

Mobile

تقدم شركة إيجيبت منيرال أورس مجموعة واسعة من البنتونيت و أشهرها مونتموريلونيت الصوديوم — البنتونيت الصوديومي هي مادة لاصقة طبيعية متعددة الاستخدامات ومستخدمة على نطاق واسع والعديد من التطبيقات في مختلف المجالات الصناعية. خصائصها الفريدة تجعلها موضوعا قيما في مجالات مثل الجيل الرابع ومستحضرات التجميل والطب. يتم اختيار المواد الخام بعناية ويتم إجراء عملية الإنتاج القياسية لضمان الجودة الأكثر إتساقًا للمستخدمين النهائيين.

